
SKI Police nad Metují, z. s. 

U Lesovny 111, 549 54 Police nad Metují, IČ 06431721 

Zápis ze schůze VV 2. 4. 2024 

Schůze se konala v Penzionu 65 v Polici nad Metují od 17:30 h 
Schůze se zúčastnili: Jan Pohl (JP), Helena Pohlová (HP), Jiří Beran (JB), Kateřina Brátová (KB), Ivana 
Havlíčková (IH) 
 
Program: 

- HP informovala o termínech VH ÚBD SLČR (27.4. v Praze) a krajské VH SLČR (v září), členové schválili 

navržené delegáty na VH ÚBD v Praze 27.4. JP a HP 

- HP předložila tabulku s postupně doplňovaným rozpočtem na rok 2024 a informovala o schválených 

dotacích Města a KHK (činnost, pořádané závody, účast na republikových závodech a přípravu členů SPS) 

 

Na schůzi VV navazovala v 18 h trenérská schůze 

Schůze se účastnili: členové VV, Lucie Riegerová, Pavlína Fulková, Kateřina Boučková, Miroslav Hornych 

 

- Zhodnocení závodní sezóny – JP informoval o proběhlé závodní sezóně staršího žactva a U15 

- Program na Poslední mazání 26.4. viz. níže 

- Způsob vyhodnocení závodů Poháru KHK (přespolní běhy 2023 a jeden lyžařský z prosince 2023) – malá 

odměna každému, kdo absolvoval tři závody (ze šesti), celkem 40 dětí 

- Tréninky - od května začínají v 16h – platí pro všechny skupiny 

- Pozvánky na poslední mazání rozešle mailem HP – pozváni budou starosta Jiří Škop a místostarosta Radek 

Starý 

- Termín Členské schůze – stanoven na 17. května od 19 h, místo bude upřesněno, řádní členové budou 

pozváni mailem 

 
Diskuse 
 
- MH požaduje společné soustředění všech skupin – předpoklad jaro nebo léto 2025 
- LR informovala, že nebude již v nové sezóně aktivní trenérkou žádné skupiny. Nabídla pomoc s organizací 

závodů a možnost záskoků na tréninky. 
- JP a HP sdělili, že je potřeba si uvědomit, že klub je zařazen v systému STM a díky tomu máme pro 

středisko SpS na letošní rok podporu cca 300 000,-. Po nesplnění podmínky účasti 6 dětí (ročník 2012, 2011 
a 2010) na 3 republikových závodech budeme ze systému vyřazeni.  

- Tréninkové skupiny – K diskusi trenérů byl předložen návrh rozdělení, který byl předjednán na předchozí 
schůzce trenérů 2., 3., 4. a 5. skupiny. Návrh byl v rámci diskuse všech trenérů upravován a následně všemi 
mimo HP a JP byl považován za odsouhlasený. HP a JP s návrhem po schůzi vyjádřili nesouhlas. 
V následujících dnech byla mezi trenéry konkrétních skupin odsouhlasena pouze změna přestupu Václava 
Troutnara, Ivana Hornycha, Jaroslava Mareše a Jakuba Vrabce do dosavadní 2. skupiny. 

- JB souhlasí s navrženou změnou skupin, ale připomíná, že tato změna je pouze kosmetická a neřeší 
problém s nedostatkem trenérů a výraznou věkovou diferenciací dětí v jednotlivých skupinách. Požaduje 
pokračovat v další diskusi nad výraznější změnou skupin tak, aby přinesla efekt z různých úhlů pohledu a 
byla na ní širší shoda VV a ostatních trenérů. 

- IH navrhuje diskusi otevřít na VV 7.5. 
 
 
 
 

 

Termín příští schůze VV: 7. 5. 2024 
 
25. 4. 2024 v Polici nad Metují  
Zapsala: Helena Pohlová (upraveno dle připomínek Katky Brátové a Jiřího Berana) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


